



“Allegheny စီရင်စု ယာဉ်စီးခလျှော့ဈေး စမ်းသပ် အစီအစဉ်” တွင် ပါဝင်လိုက်ပါ။


Allegheny County Department of Human Services (DHS) သည် ဝင်ငွေနည်းပါးသော ဒေသခံများအပေါ် စရိတ်သက်သာသည့် ပို့ဆောင်ဆက်သွယ်ရေး၏ အကျိုးသက်ရောက်မှုကို နားလည်နိုင်ရန် အတွက် ၁၂ လတာ ကြာမြင့်မည့် စမ်းသပ်အစီအစဉ်ဖြစ်သော Supplemental Nutrition Assistance Program (SNAP) တွင် ပါဝင်ရန် အသက် ၁၈ နှစ်မှ ၆၄ နှစ်အတွင်းရှိ လူများအား ရှာဖွေနေပါသည်။


Allegheny စီရင်စု ယာဉ်စီးခလျှော့ဈေး စမ်းသပ်အစီအစဉ် အတွက် မည်သူတွေက သတ်မှတ်ချက်ပြည့်မီပါသလဲ။

သတ်မှတ်ချက်ပြည့်မီသော ပါဝင်သူများ-

 Allegheny စီရင်စုအတွင်း လက်ရှိနေထိုင်နေသူများ

 ၂၀၂၂ ခုနှစ်၊ စက်တင်ဘာလ ၃၀ ရက်တွင် SNAP အကျိုးခံစားခွင့်များကို ရရှိထားသူများ

 အသက် ၁၈ နှစ်မှ ၆၄ နှစ် အတွင်း ရှိသူများ

 ဤစမ်းသပ်အစီအစဉ် အသက် ၁၈ နှစ်မှ ၆၄ နှစ်အတွင်း ပါဝင်ထားပြီးသူတစ်ဦးဦး မိသားစုထဲတွင် ရှိမနေသူများ

ဤစမ်းသပ်အစီအစဉ်က မည်သို့အလုပ်လုပ်ပါသလဲ။

စမ်းသပ်အစီအစဉ်တွင် ဆန္ဒအလျောက် ပါဝင်နိုင်ပါသည်။ သို့သော် အချက်အလက်များ မျှဝေရန်နှင့် အခါအားလျော်စွာ စစ်တမ်းကောက်ယူမှုများကို ဖြေဆိုပေးရန် သဘောတူရပါမည်။ သတ်မှတ်ချက်ပြည့်မီသော ပါဝင်သူများကို အုပ်စုသုံးစုထဲသို့ ကျပန်းထည့်သွင်းသွားပါမည်-

- ၁ အခမဲ့ လက်မှတ်ခများ-** ဤအုပ်စုအနေဖြင့် ၁၂ လကြာအထိ PRT ခရီးစဉ်အားလုံးကို အကန့်သတ်မရှိ လက်မှတ်ခ အခမဲ့ ရရှိပါမည်။
- ၂ ၅၀% လျှော့ဈေး-** ဤအုပ်စုအနေဖြင့် ၁၂ လကြာအထိ PRT ခရီးစဉ်အားလုံးကို ထက်ဝက် (၅၀%) ဈေးလျှော့ပေးမည့် ConnectCard ကို ရရှိမည်ဖြစ်ပြီး ၁၀ ဒေါ်လာလည်း ကြိုဖြည့်ပေးထားပါမည်။
- ၃ လျှော့ဈေးမရှိ-** ဤအုပ်စုအနေဖြင့် ၁၀ ဒေါ်လာ ကြိုဖြည့်ပေးထားသော ConnectCard ကို ရရှိမည်ဖြစ်သော်လည်း ယာဉ်စီးခလျှော့ဈေး မရရှိနိုင်ပါ။

ဘာကြောင့် အမြဲတမ်းအစီအစဉ် မဟုတ်ဘဲ စမ်းသပ်အစီအစဉ် ဖြစ်နေရတာလဲ။

အမြဲတမ်းအစီအစဉ်ကို ပုံဖော်ရေးဆွဲနိုင်ရန် ရည်မှန်း၍ ပါဝင်သူများထံမှ လေ့လာနိုင်ခွင့်ရှိမည့် ကာလတို စမ်းသပ်အစီအစဉ်ဖြစ်ပါသည်။

အများပြည်သူသယ်ယူပို့ဆောင်ရေး၏ စရိတ်များကို လျှော့ချခြင်းဖြင့် ဒေသခံများအတွက် အကျိုးကျေးဇူးများ ရရှိနိုင်ပုံအား DHS က နားလည်လိုပါသည်။ ၎င်းတို့တွင် စီးနင်းသူများအပေါ် သက်ရောက်မှုနှင့် အလုပ်အကိုင်၊ ဝန်ဆောင်မှုနှင့် အခြားလူနေမှုလိုအပ်ချက်များကို ပိုမို၍ ရယူသုံးစွဲလာနိုင်ခြင်း ရှိ၊ မရှိ စိစစ်အကဲဖြတ်မှုများ ပါဝင်ပါသည်။



ပိုမိုလေ့လာရန်နှင့် လျှောက်ထားရန် ဤနေရာသို့ ဝင်ကြည့်ပါ- DiscountedFares.alleghenycounty.us



Allegheny County
Discounted Fares
Pilot Program

